
 

Får vi använda bilder och filmer på dig? 
Vad roligt att du vill vara med på bild och film i dag! 

Du behöver ge ditt samtycke till att vi får använda bilderna och filmerna. 
Det betyder att du säger att vi får använda dem. 
Men först vill vi att du vet vilka vi är 
och vad vi ska använda bilderna och filmerna till. 

Vilka är vi? 
Vi är tre organisationer som vill använda bilderna och filmerna. 
Vi heter så här: 

• Folkhögskolornas serviceorganisation 
• Rörelsefolkhögskolornas intresseorganisation  
• Offentligägda folkhögskolors intresseorganisation. 

Vi jobbar med att göra reklam för folkhögskolor. 

Vad ska vi använda bilderna och filmerna till? 
Vi gör reklam för folkhögskolor 
med bilderna och filmerna på dig. 
Bilder och filmer på dig kanske syns här: 

• på våra webbplatser sverigesfolkhögskolor.se och folkhögskola.nu 
• i våra sociala medier 
• i digitala eller fysiska möten 
• i texter om folkhögskolor 

på platser där många människor är. 

Bilderna och filmerna kan synas länge. 
Vi bestämmer hur länge. 

Vi sparar bilderna eller filmerna i våra datorer. 

Du kan återkalla ditt samtycke 
Du får ta tillbaka ditt samtycke när du vill. 
Mejla till info@sverigesfolkhogskolor.se  
och berätta att du vill ta tillbaka samtycket. 
Då får vi inte publicera bilden eller filmen igen. 
Vi tar bort bilder som redan är publicerade om vi kan. 
Men vi måste inte göra det enligt lagen. 

Bra att känna till 
Du får inga pengar för att vara med på bild eller film.  

mailto:info@sverigesfolkhogskolor.se


 

Om fotograferingen eller inspelningen 
Det här kan du skriva själv 
eller be någon annan skriva. 

Vilken dag eller vilka dagar blir du fotad eller filmad? 
 
______________________________________________________________ 

Var blir du fotad eller filmad? 
 
______________________________________________________________ 

Om dig 
Det här kan du skriva själv 
eller be någon annan skriva. 

Vad heter du? 

Skriv förnamn och efternamn. 
 
______________________________________________________________ 

Var är du? 

Skriv orten som du är på nu. 
 
______________________________________________________________ 

Vilket datum är det i dag? 
 
______________________________________________________________ 

Din signatur 
Du måste skriva din signatur själv. 
Skriv bara din signatur 
om du ger ditt samtycke. 
Alltså om du tillåter att vi använder bilderna och filmerna från i dag. 
 
 
______________________________________________________________ 
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